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Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzetgazdaság i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Tervezi —e a kormány az autóvásárlás megkönnyítését? ”

címmel.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az EU —s jogszabályokkal szembemenő regisztrációs adó, és a hatalmas egyéb költségek
miatt egy több és több jellemz ően szlovák rendszámú autót látni szeretett országunk útjain .

Az egyre nagyobb mértékben jelentkező adókikerülés végett, okkal tehetjük fel a kérdést,
hogy nem lenne —e egyszer űbb a használat — és új autóvásárláskor a vásárlóra kirótt számtalan
fizetési kötelezettségeken lazítani, azok mértékét és szükségességét átgondolni .

Ezek a járulékos költségek a legjobb esetben 100000 Ft-tal, de egy nagyobb aut ó
beszerzésekor esetleg több millió Ft-tal is növelhetik egy gépjárm ű árát, amelyet a lakosság
egyre inkább felesleges sarcként él meg . Ezért kérdezem a tisztelt miniszter urat, hogy tervez i
—e a kormány az autóvásárlás megkönnyítését?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2011 . május 16 .

Tisztelettel :

éth Zsolt
Jobbik
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